
joria de les páginas 

Agralm les cartes rebu--
des i desde aqui us pre-
guem que no us estigueu 
de dir la vostra opinió. 

sultu- 
.ques- 

d'a--
coa. 
cuid 

pre 
peses? 

studie 

foto Carel les 

SANT JORDI I vet aquí que va 
AL [13/JRRI arribar SANT JORDI. 

Un dia important ar-

reu de Catalunya dones 
celebrem la diada del 
nostre patró i també el 

u 

_LE[" 

dia del llibre,A1 
Barri la festa es 

va sentir i van a-
parbixer les parades 

de llibres i flors,la 
música i la gresca .... 

luaeiy 
D 

D 

f1,1 
tal e! 
x aix1 
nivell 
un ti. 
ts 

ral; 
falta, 
ui un 
ida 
dors , 

de 
5/LL,TW O Vist l'acolliment que ha 

tingut el primer nº de 
Outlletí 48 i la predis- (2 me 	
posició d'alguns veíns 
a participar-hi, us po - lestrel 
dem presentar ara el se- írer E 
g6n nº més extens i es- A del 
perem que més encertat 

Grandlers 
Kai c 

NFO-Z/TIL 1:=CO CE VEINS OLLI 	1 

CONTI NGUT 
La festa de Sant Jordi, 
i les activitats de les 
Comisions omplen la ma- 
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VID(7251_11 pasado día 2, la vocalía 

D'UFMNISME de Urbanismo tuvo su primera entrevista con el nuevo al- 
calde. El motivo de la mi._ 

cnt revista ma fue la presentación del 
con 	proyecto básico para la ur- 

banización de la Plaza del 
Lladoner (Jaime I). 
La entrevista no fué a nuestro 

juicio del todo negativa, pues, 
a pesar de la actitud de imm 
tencia del alcalde por la fiall 
ta de dinero en las arcas del 
Ayuntamiento se interesó bas.1 
tante por el proyecto y se mos 
tró en cierto modo predispues-
to a colaborar. 

alcal_ce 

O 

  
  

  
  

  

DE C 

  
  

p:anta 	 k  

FMYECTO EZSOG RARA L/ ORDEN, C ON DE LA 	DEL LLEDONER (AYE 
PRESENTADO /11_ NUEVO CALDE EL 2-5-19 

Las propuestas del alcalde fua 

ron dos: esperar a que el Ayun 
tamiento pueda hacerse carooch 
los gastos 6 aplticar un siste-
ma de contribución especial , 
mediante la cual los vecinos -
del area de influencia de la 
plaza serían los que aportarían 
el 95% del presupuesto. 

Para nosotros estas propuestas 
nc son aceptables. Esperar.... 
hemos esperado bastante, pagar 

OtrOESOtros temas tratados en la en-
ternaStrevista, fueron la reclamación 

trataC.05por parte de esta Vocalia deltas 
medidas de seguridad para los -
pasos de peatones existentes en 
la calle Gerona (colocación) de 
tacos 6 escalón en la calzada ) 
que ya habían sido aceptadas pa. 

las obras los vecinos 	11/2 
díamos haberlo hecho hace del 

Po. 	 ?ar(-11 
Creemos que el Ayuntamiento ti: 
ne que asumir los gastos de es 
ta Plaza de la misma forma In 
ha hecho en otras zonas y siJ.16 

hay dinero tiene que conseguir-
lo. 

Los vecinos tenemos la palabro 

podemos esperar, pagar 6 conti• 

nuar presionando. 

el anterior Alcalde y la plantl f  

ojón de los árboles en la valle 
Gerona cuyo presupuesto fuá al 
bado en un pleno del AyuntamiE 
to el pasado año. Sobre estos -

dos puntos, el Sr. Alcalde torr: 

nota para transmitirlos al cr 
cejal encargado de obras. 
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labra 

• 

tierl 	bi 
-zra eL  o tia  

e eS" ? 

qua 

sine 
guir- 

Dl oteca Desde el 1 de junio del año pe 
Dame sedo está abierta al público ]a 

Sala de Lectura "Sant Jordi"de 
la Caixa d'Estalvis de Catalun 
ya, en Generalísimo, 204. Esta 
Sala de lectura posee más de 
2.400 libros, todos ellos se-
leccionados para servir al p6- 

COnC [U 
lOriComo conclusión final, hemos de 

decir que creemos que el Alcal-
de en estos momentos está sobre 
cargado de todo tipo de proble-
mas y como tal no será fácil epa 
por ahora pueda hacer algo por 

í 

/ues 
Lmp2 
fal 
de]: 

MOS 

 
 

   
  

 

\J" 

   
  

 

   
  

   
  

 
   

  

 
   

  

 
   

  

 
   

  

 
   

  

 
   

  

 
 

   
  

 
 

    
  

el barrio. No obstante, yasehan 
iniciado gestiones con el conce 
jal correspondiente con el fin 
de conseguir que nuestros prodB 
mas urbanísticos vayan teniendo 
soluciones inmediatas. 

VOCALI En el butlletí de marg deiem 

DE CULTLJR/ que organitzariem unes xerrg 
des sobre política municipal 
Dé, aquestes no es varen fer 
aquí al barri per la senzilla 
ra6 de que quan s'estava plan 
tejant , la 	Coordinadora 
d'AA.VV. local va promoure 
un debat públic amb tots els-
partits polítics que presenta 

Los pasados 27 y 28 de Enero 
tuvo lugar en Barcelona el V 
Encuentro Estatal de Asocia-
ciones de Vecinos. Represen-
tantes de más de setecientas 
Asociaciones de todo el esta 
do Español reunidos para ana 
lizar la situación y las per 
spectivas del movimiento aso 
ciativo ciudadano. Los repre 
sentantes de las Asociacio - 
nes reunidas han recogido u-
na série de puntos que, debe 
rian ser regulados por la 
nueva Ley de Administración 

ven candidatura per al 	nou 
Ajuntament. Es va celebrar el 
debat a la Casa de Cultura Sart 
Francesa el qual va ser forga 
interessant dongs les difa 
rents forces politiques 	con 
testaren a totes les preguntes 
que se'ls adregaren,relatives, 
la mejor part d'elles, a la 
participaci6 de les AA.VV. en 
el nou Ajuntament. 

blico. Su horario es de 5 a 8 
de la tarde de luhes a viernes 
y los sábados de 10 a 1 de la 
mañana. Actualmente estos hora 
ríos están en oroceso de amplia 
ción. La entrada es a partircl 
los 6 años y totalmente gra-
tuita. 

Local. Entre otros puntos fi 
guran el derecho a partici -
par con voz en los plenos, y 
permanentes de los ayunta - 
mientos, enla elaboración de 
carta municipal, en las comi 
siones de trabajo, derecho a 
convocar un referendum muni-
cipal ante cuestiones de tra 
scendencia, derogación de la 
Ley de Asociaciones de1964 , 
y derecho a gestionar o par-
tidipar en la gestión de los 
servicios sociales y cultura 
les del barrio. 

Y ENCUENTRO 
ESTAT/L DE 

ASOCIC IONES 
DE 

VECINOS 

callg 
111 al 
amier 

tos 
tort 
con“ 

3 
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51'4, 

MDA 

  

  

  

    

LL E R 
DE PI NTURES. 

PREP~IRANT 
LES CORA SSE 

FH  I /1 I\ -ANT L  	H 
VOC/11 _OVE5 

Várem valer celebrar Sant J:Sant Jordi que com un 	" Super 
di com cal: amb al drac 1  laman" va aparáixer amb l'espasa. 
lluites antiguas de moros Ana, prasidint la cesta, 	hi 
cristians, i portats per ]»havia la princesa i els seus 
bient ens van situar a 1 "pares que eren molt alta 	 I  
mitjana, la plaga 	converti 
en camp de batalla, tot a pr9ant Jordi, mes bé no es podia 

per a comencar la lluita erg., 
portar, dongs després de 	con 

moros 1 cristians, que ablvIncer al drac de que les prin 

s'havien vestit molt bé 
.ceses no es mangan, ens va con 

parat l'ofensiva d
.atac. 1:vidar a tots 1 també al 	drac, 

a manjar xocolata a la plaga de 
duna van comentar a miura • 

.1a Muntanya. Hi vam anar 	tots 
primeras bombardas. Un escw. 

molt contents i fent una cerca 
de papera, neus, colora 

iá vila cantant cangons i ficant—
al drac, que no podia fahnos sota la panxa del drac per 

va aparáixer molt 	"ferést¿fer-li pessigalles. Le xocolata 
amb ganes de menjar-se la !rara bona dalló més i ens 	en 
cesa. Sort n'hi va haver 	vam fer un bon tip. 

COM SEMPRE 	' /vID UNA FCTL LANA  

EL DRAC 
5  POTES 

LEMA I EN 1 R 

ELS CC7ANTS 
SHO MIREN 
SER CaDS 1 
DESDE 
M F5 /NMUNT... 

ALGUN5 
5E1 5 VA VE URE 
HOLT ATRLFEG/Ii 

IM LA COL LAIIORACÓ Er- 	EST, LVIS DE CáTALUNYA 
totcs 

A P UN T 
PER L! ATA C 

M OROS 
I CRiSTIAN,15. 

DOM RDE 5, 
N E U5 , COLOR 5, 
PAPER5 I CaUiX 

5 
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calaix 
firmo opino 1 - 
c_iLeixcs deis 

r!MenDS - 
Ml 	re.ELn 

F51 CDETZT 

p tCtS 

R.),J2J 
yr--   ,tres  
queixes  

a 

/_?±.S 

c.2 12s 
Franc-Oes 125 

Granci..(Prs 

Sr. Presidente de la Asociación 	de 

Vecinos "Quatre Barris". Vaya por 

delante mí felicitación por el primer 

número del Boletín 4B, el cual 	nos 

tendré a todos los socios al dia de to 

do cuanto se haga ó se proyecte den 

tro de la Asociación. Soy un socio 

que quiere aportar su granito de are 

na en pro de la Asociación para que 

nuestros barrios vayan siendo mejores. 

Sí mi memoria no me falla, en la pa 

sada Asamblea General de socios se 

dijo por parte de la Vocalía de Urba-

nismo que después de muchas presiones 

e instancias se había logrado restaurar 
la Plaza de la Montaña !ESTUPENDO! 

Asimismo se dijo haber solicitado al 
Sr. Alcalde la construcción de bade-

nes ó puesta de tacos para aminorar la 

VISC/ 5/1\1T JORDI 

Glória Moreno i Tusell 

velocidad de los vehículos en los palliNo 
de cebra de la calle Girona, (concre. 
tamente, el de la calle Apeles MestrE 

y el de la calle Montcada), cosa qu, 

según dicha Vocalia, el Sr. Alcalde 

había autorizado, con lo cual darían 
seguridad a los peatones que a diario 
cruzamos dichos pasos, pues bien 

.dónde están ?; desde entonces hasta 
ahora ha pasado bastante tiempo. 

pregunto : 	Cómo es que la Asocio. 

ción aún no ha tomado medidas parc 
la inmediata colocación de los mismo 

Esperando su respuesta, aunque 	en. 
tiendo que el barrio y sus problemas 
es de todos cuantos vivimos en él, 

les ofrezco mi colaboración para toda 

cuanto sea necesario. 

Socio num. 141 

Es bo que de tan en tan, i mes 
amb motiu d'aquesta 	fest 
assenyelada, es faci possible-
que els nostres infants puguin 
donar lliure sortida a la sena 
imaginació natural, amb 	uns lÍ  

jocs espontanis i forga ddiver-

tits, tan diferents deis CV2 

els tenim acostumats en aques-
ta "civilització". 
Molt bé per aquesta fasta, m 
el drac i el Sant Jordi dales 
espardenyes de pagás, varen for 
reviure i despertar el meu 
adormit d'infant, al qual 
costa molt de tenir 	aquestes f 

revifalles. 
Endavant dongs, tots els res-
ponsables d'aquestes fastas 
amb 'cota la meva admiració PI 
els esforgos tan lloables. 

G 

N' 
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N'HI HA MajEls tan esperate 	ajuntaments 
democrátics ja són unanaalitat, 
els ciutadans hem pogut votar, 
perb no n'hi ha prou. 
Ara més que mai hem da 	traba 
llar per al barri, dones és are 
quan realment el nostre treball 
pot frucl:ificar. 
En aquest barri tenim una valla 
aspiració, la urbanització de 
la Plaga del Lledoner. 
Fine ara, hem demanat moltsclops 
que ens l'arreglin i ha estat 
inútil. 
L'Associació de Veins va 	fer 
un estudi molt seriós, que tam 
poc va ser escoltat. 
Esperem que amb el canvi dem 
crátic poguam dir "batlle nou, 
plaga nova". 

De no ésser així, si segueixen 
recolzant-se en raonaments eco 
nómics, de prioritats ciutada 
nes, etc., podrem dir que estem 
igual que abans. 
La zona d'influáncia de la ele 
ga agrupa al voltant dell 3.000 
habitante; els avis no poden seu 
re a fer-la petar, la canalla 
no pot gronxar-se, etc. 
Com que l'indret no és acolli 
dor, no s'hi fan activitats de 
tipus cultural-recreatives 
aleshores aquesta zona de Grano 
ilers culturalmant s'empobreix. 
Potser el plantejament és massa 
simplista pera, senyars de l'A-
juntament, aquí dalt estem faxim 
que ens toqui esperar. 

Franc0sc Gc- cc51.-) 

DIADA DE LA SARDANA 

Catalunya s'engalana 
per tradició Universal, 
Universal per la sardana 

que és símbol deis catalana. 

Som gent de tradicions valles 
d'arrels fundes de fa, molts i molts anys, 

nascudes a aquesta terra 
de mar, muntanyes i plana. 

La gent que lluitem parqué visqui 
pele segles i els segles la "pau", 

voltam de poble en poble 
perqul la sardana no morí mai. 

Som "gent" que tot fent la rotilana 
juntam el cor amb les mane 
sempre amb la nostra tenora 
puntegem tots, petits i grane. 

Rotllana que és admirada 
per gent immigrant lluny d'aquí, 
que volen i dolen posar-s'hi, 
pel fet de no ser d'aquí. 

Som gent de costums arrelades 
que donan llur mane a qui vulgui Pallar 
perb és un orgull la nostra sardana, 

per ser símbol catalá. 

Pepita Pagés Pujadas. 

SPc1.)NO 
Dn c re• 
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calda 
rían 
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hasta 

. Ya 
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paro 
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seva 
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GR/N\OLLERS 
FE 

muebles 

DORMITORIOS 	desce 49.000,-pts. 
COMEDORES /.000,- 
MUEBLE JWENIL 25000,- 
TARICMIAS 5 15.500,- 

Y 	DE TODO TIPO A LCS MEJOI 
PRECC6 

VISITENOS EN 

C. Gerona. sin (Final camino romano) -
Primer Marqués Franquesas. 33 - 

GRANOLLERS 

Tel 870 59 90 
Tel. 870 24 51 

LLOCS 1 HORES DE LES REUKHONS 

Tots els dillums a les 10 de la nit, a 

ler. Marqués de les Franqueses, 14, pis. 
Tots els dijous a les 10 de la nit, a 

ler. Marqués de les Franqueses, 14, pis. 
Tots els divendres a les 10 de la nit, 

a Apel.les Mestres, 3. 

El primer dijous de cada mes, a les 10 

de la nit, a ler. Marqués de les Fran—

guasas, 14, pis. 

1 

SPORTS 
en aquest establiment 

trobareu tot el que 
us calgui per a Vesport 

Av. Generalíssim, 165 - Tel. 870 16 34 - Granollers 

Vocalia d'Urbanisme 

Vocalia de Cultura 

Vocalia de Joves 

• 
• 

• 

• 
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